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Namens BBB Noord-Brabant,
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Naar aanleiding van de beantwoording op de technische vragen van 14 november jl en de reactie die 
daarop volgende in de publiciteit (X Stichting Annemieke), heeft BBB Noord-Brabant nog enkele 
vervolgvragen.

Het antwoord dat de provincie heeft gegeven op de vraag over het tijdstip van melding blijkt 
onjuist. De provincie is op zondagavond niet bereikbaar, op maandagochtend om 06:10 uur 
is aanrijding nogmaals gemeld.
Kan de provincie opheldering geven waarom de provincie niet bereikbaar was op 
zondagavond voor de melding, aanrijding met een wolf?
Zo nee, om welke reden niet? Zo ja, kunt U aangeven hoe de provincie bereikbaar gaat zijn 
voor zulke calamiteiten?
Uit correspondentie blijkt dat Valwild SAMF op zondagavond ter plaatse is geweest en dat 
deze onverrichter zake huiswaarts is gekeerd daar de vergunningverlening voor het 
vrijstellen van een wolf niet op orde is in onze provincie.
Herkent de provincie dat de vergunningverlening niet op orde is? Zo nee, waarom herkent de 
provincie dit niet? Zo ja, sinds wanneer is de provincie op de hoogte dat de 
vergunningverlening niet op orde is?
Door samenspraak tussen de provincie Zeeland en de Stichting Wildaanrijdingen NL ( SWN) is 
de wolf vrijgesteld. Heeft de provincie intussen contact opgenomen met de provincie 
Zeeland in deze?
Zo ja, wanneer en hoe? Zo nee, om welke reden niet? Heeft de provincie inmiddels contact 
opgenomen met de Stichting Wildaanrijdingen NL over de afhandeling van deze casus? Zo ja, 
wanneer? Zo nee, om welke reden niet?
Door het niet op orde hebben van de communicatie bij dit soort calamiteiten en het niet op 
orde hebben van hoe te handelen bij zulke calamiteiten, vallen de kosten waarschijnlijk 
hoger uit.
Kan de provincie ons een overzicht geven in de (extra) kosten die met deze casus gemoeid 
zijn? Zo ja, graag een overzicht? Zo nee, om welke reden niet?
Het is dus onomstotelijk bewezen dat er ook in onze provincie wolven aanwezig zijn, heeft de 
provincie een overzicht waar en wanneer er wolven zijn waargenomen in 2024?
Zo ja, graag een overzicht van de meldingen, Zo nee, om welke reden is dit niet inzichtelijk?


